
 
 

 

 

Tarnów, 31 stycznia 2023 r. 

KRM.0003.655.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXI sesji Rady Miejskiej 26 stycznia 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Sebastian Stepek zgłosił następujące 

wnioski:   

1. W związku z trwającą inwestycją na Osiedlu Kolejowym dużemu zniszczeniu uległa ul. Św. 
Katarzyny, która jest ulicą dojazdową do niej. Bieżące naprawy są nieskuteczne i nieopłacalne, 
ponieważ materiał, którym uzupełniane są ubytki szybko w obecnych warunkach atmosferycznych 
niszczeje powodując powstanie błota, które jest rozjeżdżane i roznoszone po całym osiedlu. 
„Wiem, że umowa inwestora z miastem wygląda w ten sposób, że inwestor jest zobligowany do 
tego by po zakończonej realizacji, po zakończonej inwestycji naprawić taką drogę. Natomiast chyba 
ta sama umowa zakłada, że na bieżąco ten sam inwestor powinien taka drogę również naprawiać.” 
Zwrócił się z prośbą by zobligować inwestora do tego. 
Zgłosił ponadto, że na tym samym osiedlu podobne problemy z bardzo zniszczoną nawierzchnią 
ma ul. Kassali gdzie najprawdopodobniej w następnych kilku miesiącach inwestor zakończy prace 
przy walach na rzece Biała. Wyraził nadzieję, że również ta ulica zostanie naprawiona przez 
inwestora po zakończony pracach. 

2. W związku z tym, że na ul. Dunikowskiego (w Krzyżu) podjazdy do posesji, które są de facto 
terenem miejskim, są w fatalnym stanie przez co mieszkańcy mają ogromne problemy z wjazdem 
na własne posesje a nie mogą sami nic zrobić w tej sprawie. Radny zasugerował zorganizowanie 
spotkania mieszkańców ze ZDiK żeby jakoś ten problem rozwiązać. Zaproponował, jeśli jest taka 
możliwość, aby przekazać te tereny mieszkańcom lub żeby poprawić te podjazdy grysem lub 
destruktem asfaltowym.  
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